
Dagsorden til skolebestyrelses møde        

                                                                                

    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 09.12.21 KL 17.00-19-00 

Mødested:  Personalerum på GLH.  

Indbudt: Anne Correll, Cille Thomsen, Anne Poulsen, Bernd Meier-Larsen, Michael Jespersen, 
Kim Kjellberg, Karina Kreipke, Simone Henriksen, Toke Christensen, Rene 
Brohammer , Kenneth Winther 

Indbudt elever: Kaya, Rasmus 

Skolens ledelse Kenneth 

Afbud Helle, Anne og Bernd 

Mødeleder Michael og Kenneth  

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden 
 
 
 

3 minutter  

2.  Elevrådet 
Elevrådet har arbejdet med udviklingsplanen – Kaya og 
Rasmus fremlægger dem. 
Nogle ting kom frem flere gange: tydeligt skema, venner og 
kantine – undervisning udenfor er også ønsket af flere. 
Niveau opdelt undervisning er vigtigt. 
Det er vigtigt at elevernes arbejde kommer ud og lever i 
klasserne. 
 

10 minutter 

3. Meddelelser: 
Formand:  
Intet at berette 
Skoleledelse:  
Der har været PU internat. Vi arbejdede med udviklingsplan 
og med udtrykket på hjemmesiden. 
Ledelsen har skiftet lidt ud. Carsten er stoppet og Martin er 
nu ansat som faglig leder. Der er flyttet lidt rundt på en 
lærer og der er ansat to nye pædagoger til villaen. 
Skoleledelserne på de andre skoler: Der er en del 
udskiftning på Lindehøj – der er to tilbage og skal helst 
være seks.  
Camilla Ottesen kommer tættere på Lindehøjskolen for at 
hjælpe skolen godt i gang med den nye ledelse og for at 
lave et nyt fokus på skolen. 
Derfor vil det være Jesper Z (kommunaldirektør) også 
komme tættere på opgaveløsningen i den næste tid. 
Kildegårdsskolen har fået nu skoleleder – Jonas. 

20 minutter 



Byskolen – Hanne stopper og Helle Seliger bliver konst. 
Skoleleder. 
Det har været en svær tid for alle skolerne. 
Helle kommer stille og roligt tilbage efter jul. Hun starter op 
med administrative opgaver og får ikke teams til at starte 
med. 
Corona har ramt folkeskoleområdet igen – vi bliver ikke 
hjemsendt. 
Elever og personale kan stadig blive testet to gange om 
ugen. 
 
Skolebestyrelsen foreslår at personalet får ”et lille klap” på 
skulderen sidste skoledag – en æske chokolade eller lign. 
(Kenneth og Cille ordner det) 
 
Arbejdsgrupper: 
Der har ikke været noget 
 
Personale: 
Corona fylder rigtig meget. Vi prøver at jule så meget vi 
kan, uden at blande os for meget. 
 
Skolerådet:  
Hvem skal sidde i det? 
Michael vil gerne sidde der, men vil helst ikke sidde der 
alene, da han har skiftende arbejdstider. 
Kim sidder der allerede for Herlev Byskole. 
Toke har siddet der - vil han blive? Michael kontakter ham 
 
Kommunalbestyrelsen: 
Der har været kommunalvalg og der kommer ny 
kommunalbestyrelse. Rene bliver som vores rep.:o) 
Kim spørger om det kunne være en idé, at nogle at 
principperne kunne være ens for alle skolerne fx 
antimobbestrategi. 
 

4. Punkter på dagsorden: 
 

• Drøftelse om styrelsesvedtægt  

Styrelsesvedtægterne skal reguleres. (se 
vedhæftet) 

 
 
Vi har ingen kommentarer til styrelsesvedtægterne. 
 
Styrelsesvedtægterne laves ikke af os, men vi skal komme 
med input. 
 
 

80 minutter  



• Budget 2022 
Fordeling af driftmidler og info om lønmidler. (se 
vedhæftet bilag) 

Der er indkøbt mere it end budgettet er sat til. 
Vi bruger mange penge på undervisningsmaterialer. Dette 
for at have mange muligheder for at undervise på flere 
måder. 
Der er et stort ledelsesrum, som ikke er fordelt på forhånd, 
men som ledelsen råder over, over året. 
Der er brugt rigtig mange penge på vikarer og støtter. Der 
er nedsat et udvalg, som skal kigge på om det kan gøres 
bedre. 
Vi gør ud med et underskud i år, men vi burde kunne rette 
op på det til næste år uden at det går ud over driften. 
 

 

5. Evt.  
 
På næste møde: måske post it over emner 
Hvordan får vi aktiveret forældrene omkring 
udviklingsplanen. 
Idébank til emner: 
Kostpolitik/princip skal på dagsorden 
Klubtilbud 
Udviklingsplan 
Skolepraktik – åben skole 
Forventnings-hjul på skoleforløb – hvad kan man forvente 
på de forskellige skoleår? Gerne visuelt 
Makers space – inspiration Herlev By afd. elv 
 
Næste møde 27/1 kl. 17.30 
 

7 min 

 


